
  

  

 

    

 

 

SKOLEBESTYRELSEN – skoleåret 2022/2023-1 

Tid: Onsdag den 10. august/ændret til torsdag den 18. aug., kl. 18.00 - 20.30 
Sted: Lokale 33 på 1. sal 
  

Fraværende: Finn og Anya 
Ordstyrer:  Marie Louise 

 

  

Referat 
Referatet godkendes løbende under mødet - efter hvert punkt. 
B=Beslutning, D=Drøftelse, H=Høring, O=Orientering, T=Tilsyn 

 

 

1. 

 
Godkendelse af dagsorden  

 

 

2. 

 

 
Velkomst til bestyrelsen – Marie Louise 

• Præsentation af medlemmerne  
 

 

3. 

 

 
Hvordan arbejder vi i skolebestyrelsen – Marie Louise 
Alle kan komme med indspark til dagsordenen senest 14 dage før mødet.  
Henvisning til årshjulet udsendt som bilag. Udarbejdet så vi kommer omkring de principper, vi 
skal føre tilsyn med. Det er væsentligt, at vi på mødet før et givent princip er på dagsordenen 
giver udtryk for, hvad fokus skal være i forhold til tilsynet.  

Materiale fra “Skole og forældre” - om skolebestyrelsens arbejde udleveret særlig til alle nye. 
Kan downloades på www.skole-foraeldre.dk/udgivelser   
Der er årsmøde i Skole og Forældre i november. 
Tilmeldingsfrist 30. september. På næste møde kan man melde sig, så vi kan koordinere. 
 

 

4. 

 

 
Formandens beretning – Marie Louise – O 
se bilag 
Tilføjelse om digitale undervisningsmidler. Når vi bruger mange penge på det digitale, så går 
der penge fra det analoge, og det bliver i høj grad væsentligt at hardwaren er opdateret.  
Marie Louise retter til og får beretningen sendt ud. 
 

 

 

5. 
 

 
Hvordan ønsker vi kommunikationen imellem os – Marie Louise D 
Der er en udfordring i den nye postkasse på AULA. Mange får ikke rigtig adviseringer og sam-
menblanding af kommunikation med forældre. Det er kommet pga. GDPR, så vi har svært ved 

at bruge mails. Den digitale postkasse bør kun være til os selv. En mulighed er også at beholde 
mail og så tage de lukkede punkter på møderne. Forældrene bør kunne henvende sig til besty-
relsesmedlemmerne enkeltvis. Vi har brug for vejledning, så vi også får adviseringer, når der er 

beskeder i AULA-gruppen, hvis det er den, vi skal bruge. DN undersøger vedr. Aula.  
 

 

6. 
 

 

Hvad ønsker vi at arbejde med i dette skoleår? (45 min.) D/B  
 Bilag – årshjul 
Det vigtigste næste gang: Forældremøder, skole-hjemsamtaler og meddelelsesbog.  
Nyt: Vi bør få et princip for specialområdet, vi kunne blive inspirerede hos ”Skole og forældre”. 
 
Arbejdsgruppe om alkohol og unge: Anya, Marie Louise, Juliane og Pia var med sidste år.  

Trine vil gerne gå med i år. 
 

  

http://www.skole-foraeldre.dk/udgivelser


  

  
    

7. 
 

Kommende forældremøders indhold og deltagelse (45 min.) O/B 
Se bilag med datoer for forældremøder 

Oplæg fra Sidsel 
 
Lærerne står for klasseaftalen.  
Koordinatoren (eller anden fra teamet) kontakter skolebestyrelsesmedlemmet. 
Lærerne står for it-delen og at finde powerpointet. 
 

 

8. 
 

 
Orientering fra ledelsen - /DN – O 
Vi mangler 2 i ledelsen. Ansættelser sker hurtigst muligt. Vi håber, der er ansat 2 nye ledere pr 
1. oktober. Ledervikar Niels hjælper til lige nu, og det går faktisk helt udmærket. 
Udskolingen vil gerne eksperimentere med onlineundervisning hjemme. Det kunne være 1. lek-
tion fredag, der står som teamtid, hvor der kunne lægges opgaver ud, der skulle løses eks. 

træningsøvelser eller fordybelsesopgaver. Der kan så eks. afholdes elevsamtaler og trivsels-

gruppemøder med nogle af eleverne imens. 
 

 

9. 

 

 
Meddelelsesbogen, der kommer i stedet for elevplanen. Vi skal sende et medlem til en fælles-
kommunal arbejdsgruppe, der inden 1/12 skal komme med et udspil til rammerne for og ind-

holdet i meddelelsesbogen. Det kunne være godt med noget, der pegede fremad, som forældre 
og lærere kunne samarbejde om konkret. Det er vigtigt at det kan bruges. En forenkling ville 
være godt og mere end en enkelt gang om året. Kan det kobles til skolehjem og opfølgning. 
Tegn på læring kunne være en ide, så eleven selv kunne opleve fremskridt.  
Det er væsentligt at få kommunikeret til forældrene, hvad den nye meddelelsesbog indebærer. 
Zena går med i den kommunale arbejdsgruppe.  
Lokal arbejdsgruppe er nedsat: Trine, Mia og Juliane 

 
 

10.  
Lille dialogmøde,  
Formand og skoleleder deltager den 4. okt. 

 

11. Evt 
 
Zena er blevet repræsentant for specialtilbuddene 
 
Foredrag som opfølgning på Peter Mygind: Helle Rabøll er ikke en mulighed. Vi forsøger at få 

Tine Basse Fisker ud at holde foredrag på den anden side af nytår. Hun kan fortælle om, hvilke 
forudsætninger, der skal være til stede, for at skabe gode fællesskaber. 
 

 

 

Punkter til næste møde: 

 

Planlagte møder i dette skoleår: 10/8- 15/9- 31/10- 6/12- 18/1- 2/3- 17/4 - 30/5 


